Hej Staffan!

Vi foljer Timré badhus i media och ké&nner nu stor oro att beslutet om byggnation (genomférande av
Fas 2) drar ut pa tiden.

Konsekvenserna av en utdragen beslutsprocess blir aldrig bra i denna typ av samarbetsprojekt dar det
forvantas att respektive part levererar besked inom utsatt tid.

"Vara" projektorer, leverantérer och samarbetspartners férvantas fa besked av oss inom snar framtid.
Uteblir vi med besked &r risken stor att dessa valjer att ga in i andra "sakra” projekt som de vet
kommer igang.

Vi har nu under drygt ett ars tid arbetat tillsammans under Fas1 med ett gemensamt mal att byggstart

skall ske under varen.
Dréjer besked om start hamnar hela planeringen fel och vi kommer att f& onédiga kostnader och

arbeten sasom:
e Hela processen och planeringen maste goéras om vilket bade ar tidsédande och kostsamt
e  Omstart med nya projektorer och installatorer da dessa troligen hoppar pa andra
uppdrag/projekt vilket innebar att kompetens, tid och pengar férsvinner
Vinterkostnad for betongarbeten
Oro och varsel av yrkesarbetare och tjansteman
Nyckelpersoner férsvinner till andra projekt
Leverantdrer sdsom Prefab mfl valjer andra projekt och vi och ni star kvar med dyrare offerter
fran de fatal som &r kvar
e Allmanna kostnadstkningar

Drar besked om start ut en langre tid sa far det storre konsekvenser
e NCC Badhusgruppen har som ni vet forfragningar fran manga andra kommuner runt om i
landet och risken att de [amnar oss ar relativt stor om hesked uteblir och da star vi dar utan
deras kunskap, och utan Badhusgruppen kan vi lokalt tyvarr inte ensamma fortsatta
samarbetet med er.

Jag hoppas verkligen att ni snabbt kan fa ett positivt besked pa byggstart sa att vi tillsammans far
nytta av det vi hittills gjort tillsammans
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